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Protokół Nr XVI/19 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 19 grudnia 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1230 i trwały do godz. 1446. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Tadeusz Łopaciuk 

10. Antoni Malinowski 

11. Dorota Niemyjska 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Włodzimierz Słonecki 

14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 Dorota Matulewicz-Dzienis – Radca Prawny, 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu; 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście; 

 mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego, 

Sekretarz Gminy Panią Annę Czapkowską, Skarbnika Gminy Panią Jadwigę Koc, Radnych 

Powiatu Wysokomazowieckiego, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych, Radcę Prawnego Panią Dorotę Matulewicz-Dzienis, sołtysów  

i przewodniczących zarządów osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszańców miasta  

i gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą sesję.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji 

obecnych jest 15 radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2020-

2032, 

3) uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2020, 

4) zatwierdzenia planu pracy rady na 2020 rok, 

5) stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności, 

6) zmiany uchwały Nr 33/VI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 14 lutego 

2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik 

o określonej pojemności, 

7) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec, 

8) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

9) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje do 

porządku obrad. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XV sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje. 
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Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XV sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego  

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między sesjami 

mówił o takich sprawach jak: 

 

- Podpisane zostały dwie kolejne umowy na zadania inwestycyjne związane  

z przebudową dróg gminnych na terenie miasta i gminy Ciechanowiec. Pierwsza 

umowa dotyczy przebudowy ulicy Konopnickiej w Ciechanowcu wraz z budową 

kanalizacji sanitarnej. Wartość robót budowlanych wynosi 1 396 982,19 zł, z czego 

około 744 tys. zł stanowi dofinansowanie uzyskane ze środków Funduszu Dróg 

Samorządowych. Kolejna inwestycja to przebudowa dróg gminnych Winna Stara – 

Winna - Wilki i Winna Stara - Winna-Chroły. Wartość realizacji zadania wynosi 1 

290 714,17 zł, z czego około 683 tys. zł stanowi dofinansowanie uzyskane ze środków 

Funduszu Dróg Samorządowych.  Prace tych dwóch inwestycji prowadzone będą 

przez Firmę Transportowo-Usługową Mirosław Przesmycki z siedzibą w Małkini, 

wyłonioną w wyniku zamówień publicznych przeprowadzonych w trybie przetargów 

nieograniczonych, 

- Ogłoszono trzy postępowania przetargowe na przebudowę i rozbudowę ulicy Wąskiej  

i Szerokiej w Ciechanowcu oraz drogi gminnej w miejscowości Zadobrze. Przetarg na 

rozbudowę ulicy Wąskiej wygrała – firma „Ogrody” Robert Liżewski z Ostrowi 

Mazowieckiej. Przetarg na rozbudowę drogi gminnej w m. Zadobrze wygrała – firma 

Maksbud Sp. z o.o. z Bielska Podlaskiego, 

- Zakończono prace przy rozbudowie ulicy Wspólnej w Ciechanowcu. Odbiór końcowy 

ulicy nastąpił 17 grudnia br. zgodnie z planowanym terminem zakończenia robót, 

- Dokonano odbioru dwóch odcinków ulic. Ulicy Wińskiej i ulicy bocznej od ulicy 

Sienkiewicza w Ciechanowcu, 

- Zakończone zostały prace i dokonano odbioru zadania inwestycyjnego pn. 

„Zagospodarowanie terenu na cele rekreacyjno – sportowe przy Szkole Podstawowej, 

- Złożono wniosek o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020 pn. „Rozbudowa Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Gminie Ciechanowiec”. Wartość 

projektu – 1.832.107,41 zł, w tym wnioskowana wartość dofinansowania 1.264.390,47 

zł. W ramach zadania zaplanowano wykonanie nawierzchni z kostki brukowej, 

ogrodzenia, wiaty zadaszonej, budowę rampy załadowczej, budynku socjalno – 

wagowego, dostawę kontenerów, montaż wagi samochodowej, zakup „hakowca”, 
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- 3 grudnia 2019 r. w Ministerstwie Sprawiedliwości w obecności Ministra Marcina 

Romanowskiego, przy kontrasygnacie Skarbnika Gminy, podpisana została umowa na 

dofinansowanie zakupu specjalistycznego sprzętu ratowniczego dla Ochotniczych 

Straży Pożarnych. Na ten cel gmina Ciechanowiec otrzymała 130 tys. zł. Sprzęt 

przeznaczony będzie na doposażenie czterech jednostek OSP: Bujenka, Ciechanowiec, 

Kozarze i Pobikry, 

- 4 grudnia w siedzibie COKiS odbyło się spotkanie z mieszkańcami gminy w sprawie 

fotowoltaiki. Od 9 grudnia 2019 r. w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu właściciele 

nieruchomości mogą składać oświadczenie, w którym wyrażają zgodę przystąpienia 

do udziału w programie dotyczącym dofinansowania paneli fotowoltaicznych OZE. 

Druk oświadczenia oraz informację dotyczącą zadań można otrzymać w pokoju nr 9 

(na parterze) lub pobrać ze strony internetowej Urzędu Miejskiego, 

- Pozyskano nieodpłatnie meble, używane, ale w bardzo dobrym stanie do Szkoły 

Podstawowej w Ciechanowcu. Meble przekazał Pan Przemysław Pełszyk, 

- Pismem z dnia 16 grudnia Burmistrz zwrócił się z prośbą do Marszałka Województwa 

o złożenie wniosku budowy obwodnicy miasta Ciechanowiec w związku z programem 

krajowym „100 obwodnic”, 

- Nowym Komendantem Komendy Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem 

został Pan Marek Palecki, 

- Wpłynęła odpowiedź na pismo dotyczące zaplanowania w budżecie Województwa 

Podlaskiego na rok 2020 środków finansowych z przeznaczeniem na wykonanie  

3 zadań inwestycyjnych na drogach wojewódzkich. Marszałek Województwa 

poinformował, że z uwagi na potrzebę wykonania zadań będących przedmiotem 

zawartych już porozumień nie planuje wykonania dwóch pierwszych inwestycji tj. 

umieszczenia sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Plac 3 Maja, Kościelnej  

i Łomżyńskiej, oraz budowy ronda na skrzyżowaniu ulic Sienkiewicza, Kościelnej, 

Wińskiej i Kazimierza Uszyńskiego, z uwagi na fakt, że celowość ich wykonania nie 

znajduje uzasadnienia technicznego, funkcjonalnego i ekonomicznego. Aktualnie 

opracowywana Strategia Rozwoju Województwa będzie okazją do rozpatrzenia 

możliwości realizacyjnych przebudowy drogi nr 690 od skrzyżowania z drogą 

wojewódzką nr 694 do granicy województwa mazowieckiego z uwzględnieniem  

w projekcie ścieżki rowerowej na terenie miejscowości Nowodwory. Niewykluczone, 

że przedmiotem tych analiz będzie też budowa obwodnicy Ciechanowca w ciągu 

drogi wojewódzkiej nr 690, na którą przygotowywana jest dokumentacja projektowa, 

- Od 18 grudnia ruszyła nowa strona internetowa Urzędu Miejskiego. Poprzednia strona 

nie spełniała zabezpieczeń i wymogów technicznych, dlatego też należało 

zaktualizować stronę. Jest ona zgodna z wymogami ujętymi w ustawie z dnia  

4 kwietnia 2019 r. Zawiera opcje trybu wysokich kontrastów dla osób niedowidzących 

i przystosowana jest do wyświetlania na urządzeniach z małymi wyświetlaczami. 

Strona jest w 5 językach obcych, 

- Operator Gazociągów Przesyłowych GAZ-SYSTEM S.A. rozpoczął kolejny etap 

realizacji inwestycji "Budowy gazociągu” projekt uzyskał już wszystkie wymagane 

prawem decyzje i pozwolenia administracyjne, co dla przedmiotowej inwestycji 

pozwoliło zakończyć ważny etap projektowania. Obecnie przechodzi się do kolejnego 

etapu realizacji gazociągu, zmierzającego do uruchomienia procesu prac 

budowlanych, 

- od 2 do 31 stycznia 2020 r. będzie trwał nabór wniosków z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska na zadania polegające na usuwaniu wyrobów zawierających 
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azbest. Kwota dofinansowania przedsięwzięcia może wynieść odpowiednio od 40 do 

100 % jego kosztów kwalifikowalnych. Gmina będzie składała wniosek na 

dofinansowanie. W pierwszej kolejności uwzględnione będą wnioski mieszkańców 

złożone w latach wcześniejszych. 

 

Podczas sesji Burmistrz Ciechanowca oraz Przewodniczący Rady Miejskiej złożyli gratulacje 

pochodzącej z Ciechanowca Pani Natalii Panas, która zdobyła brązowy medal reprezentując 

Polskę na Mistrzostwach Świata w Kickboxingu w Antalyi, w formule Kick Light w kategorii 

+70 kg. List gratulacyjny w imieniu Mistrzyni odebrał ojciec Pan Krzysztof Panas. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami wpłynęły dwie interpelacje złożone przez radnego Przemysława Dybowskiego  

i odczytał ich treść.  

Interpelacje stanowią załączniki nr 4 i 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy radni zgłaszają jeszcze 

interpelacje bądź zapytania.  

 

Głos zabrał radny Krzysztof Koc, który odniósł się do złego stanu kostki na chodniku przy 

placu oraz na placu 3 Maja. Drugą sprawą, do której odniósł się radny jest internet 

szerokopasmowy. Poinformował, że chciałby się dowiedzieć jak wygląda sprawa internetu 

szerokopasmowego w gminie. Ostatnią sprawą, do której odniósł się radny jest sprawa 

dotycząca odbioru śmieci. Poinformował, że firma, która sprawuje odbiór nieczystości robi to 

w sposób niechlujny, niedbały. Dodał, że kosz z popiołem w ogóle nie jest wybierany. Po 

rozmowie z pracownikiem urzędu dowiedział się, że popiół nie jest odbierany, ponieważ 

pojemnik, w którym jest wystawiany nie jest dostosowany do samochodu odbierającego 

odpady. Radny poinformował, że zgodnie z przepisami zakład, który odbiera śmieci musi 

określić, jakie mają być konkretnie pojemniki albo dostosować swój pojazd do odbioru 

wszystkich nieczystości. Na końcu radny poinformował, że chciałby uzyskać konkretną 

odpowiedzi od firmy, w której zostanie wyjaśniona przyczyna nieodbierania odpadów. Dodał, 

że należy również zdyscyplinować pracowników odbierających śmieci.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne pytania.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedzi na zadane 

pytania zostaną udzielone w pkt 7 porządku obrad.  

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 
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Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która przekazała propozycje ostatnich zmian  

w budżecie, w której zwiększono środki z budżetu państwa na realizację rządowego programu 

Rodzina 500+. Zwiększona została też subwencja oświatowa o ponad 7 000 zł. Wszystkie 

inne zmiany (są to zmniejszenia budżetów w poszczególnych działach), spowodowały 

zmniejszenie planowanego deficytu. Wszystkie zmiany w wydatkach zmierzały do 

zmniejszenia planowanego deficytu o 650 000 zł. W sierpniu 2019 roku podjęto uchwałę  

o zwiększeniu deficytu o 850 000 zł, czyli zaciągnięciu kredytu długoterminowego 

zabezpieczającego środki własne na budowę ulicy Wspólnej, w tym momencie, dzięki  

znacznym ograniczeniom wydatków bieżących i dzięki temu, iż niektóre zadania 

inwestycyjne zostały przesunięte na rok 2020, np. modernizacja przedszkola, udało się 

zmniejszyć planowany deficyt o 650 000 zł, a w razie potrzeby zaciągnięty zostanie kredyt  

w wysokości 200 000 zł. Zapis o zaciągnięciu kredytu daje bezpieczeństwo, że w razie 

potrzeby będzie dodatkowe zaplecze finansowe zwłaszcza, iż prawdopodobnie środki na 

przebudowę placu przy szkole nie wpłyną w tym roku tylko w przyszłym, więc zadanie jest 

opłacone w 100% ze środków własnych gminy, a więc zapis o ewentualnym kredycie jest 

takim zabezpieczeniem. W związku z dokonanymi zmianami zadłużenie gminy na koniec 

2019 roku też zmniejszy się o 650 000 zł, może o 850 000 zł. Dług gminy planowany był na 

kwotę 8 900 000 zł na ten moment planowany dług będzie wynosił 8 250 000 zł. W ciągu 

roku dokonane były 22 zmiany budżetu, w tym 10 uchwałami rady miejskiej, a 12 

zarządzeniami Burmistrza Ciechanowca. Spowodowane to było decyzjami o dotacjach na 

zwiększenie, zmniejszenie, zabezpieczenie środków na realizację niektórych zadań, które 

wpływały w różnym czasie. Jest to związane z tym, aby plany finansowe gminy były zbieżne 

z planami finansowymi ustalonymi przez wojewodę podlaskiego. Zadania majątkowe 

planowane na koniec tego roku wynoszą 7 110 000 zł, z czego 3 888 000 zł są to środki 

własne gminy w tym 2 000 000 zł ewentualny kredyt. Projekt budżetu zakładał wydatki 

majątkowe w kwocie 2 743 000 zł i środki własne miały wynosić 1 757 000 zł, czyli o 2 630 

000 zł zostały ograniczone wydatki bieżące i środki te przesunięto na wydatki majątkowe 

gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż projekt uchwały 

opiniowały Komisje Rady Miejskiej i poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii i wniosków wypracowanych na komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka 

poinformowała, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2019 rok i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2019 rok po wprowadzonych zmianach,.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 101/XVI/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ciechanowiec na lata 2020-2032. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy musi wynikać z budżetu i poprzedza ona budżet gminy. Niemniej jednak 

Wieloletnia Prognoza Finansowa została opracowana do roku 2032, czyli do roku, na który są 

zaciągnięte zobowiązania finansowe. Określa ona coroczne dochody z podziałem na wydatki 

bieżące i majątkowe, dług gminy również z podziałem na bieżący i majątkowy, deficyty, 

nadwyżkę budżetu, rozchody i przychody budżetu. W  zakresie roku budżetowego 2020 

prognoza ta jest całkowicie zgodna z budżetem gminy, natomiast na lata 2021- 2032 są to 

prognozy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku.  

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc odczytała opinię. Opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż projekt uchwały 

opiniowały Komisje Rady Miejskiej i poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii i wniosków wypracowanych na komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2020-2032. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2020-2032. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt 

Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2020-2032 została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 102/XVI/19 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ciechanowiec na lata 2020-2032 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która powiedziała, iż budżet gminy na rok 2020 

jest dość wysoki, ponieważ dochody określane są na poziomie 39 406 000 zł, z tego 

bieżące  dochody 34 239 000 zł i majątkowe 5 167 000 zł. Do budżetu przyjęto wyższe 

dochody z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wszystkie środki, które 

są wprowadzone z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi znajdują się na 

wyodrębnionym rachunku bankowym, po to, aby nie mogły być użyte do innych celów. 

Wydatkowane one mogą być jedynie na system gospodarowania odpadami komunalnymi, 

jednak kwota dochodów nie pokrywa potrzeb. Wydatki ustalone zostały w kwocie  40 316 

000 zł, z czego wydatki bieżące - 30 206 000 zł, majątkowe -10 109 000 zł. Zadania 

majątkowe będą poniesione ze środków zewnętrznych w kwocie 5 091 000 zł. Środki własne 

muszą stanowić 5 018 000 zł, z czego 2 000 000 zł jest to ewentualny kredyt, czyli ponad 3 

000 000 zł są to środki własne gminy. Przychód planowany jest na kwotę 2 000 000 zł i jest to 

ten ewentualnie zaciągnięty kredyt długoterminowy, który będzie spłacany w latach 2021- 

2032. Rozchody natomiast, planowane są w kwocie 1 090 000 zł i jest to spłata kredytu 

zaciągniętego w latach ubiegłych. Przewidywany deficyt wynosił będzie 910 000 zł, który 

zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów. Zmniejszeniu uległo 

zadłużenie gminy. Na koniec 2020 będzie wynosiło 9 160 000 zł pod warunkiem, że zostanie 

zaciągnięty kredyt w wysokości 2 000 000 zł. W budżecie utworzone zostały również rezerwy 

finansowe, jest to wymóg konieczny ustawowy, w tym 100 000 zł jest to rezerwa ogólna i 100 

000 zł na zarządzanie kryzysowe. Jest to minimum określone przepisami prawa. Dochody 

bieżące na funkcjonowanie oświaty nie są wystarczające na pokrycie kosztów, w związku  

z tym 3 187 000 zł dołożono ze środków własnych. Kwoty te są jednak niższe w porównaniu 

do lat 2018 i 2019. Podobna sytuacja jest z opieką społeczną, gdzie dotacja jest również 
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niewystarczająca i pomocne będą środki własne gminy w kwocie 813 000 zł, jest to też mniej 

niż w latach poprzednich. Dochody majątkowe są to kwoty budżetu co stanowi ponad 5 000 

000 zł z tym, że 2 362 000 zł są to środki z budżetu państwa planowane na przebudowę dróg 

gminnych, czyli budowę ulicy Szerokiej, przebudowę ulicy Konopnickiej, ulicy Wąskiej, 

dróg gminnych: Winna Stara - Winna Wilki, Winna Stara - Winna Chroły, na przebudowę 

drogi we wsi Zadobrze. Planowane jest pozyskanie 170 000 zł z budżetu województwa 

podlaskiego na przebudowę drogi gruntowej we wsi Kosiorki, 50 000 zł z przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego we własność:  26 000 zł z ewentualnej sprzedaży działki 

niezabudowanej we wsi Winna – Poświętna. Planowane jest pozyskanie 542 000 zł na 

przebudowę parku przy ul. Mickiewicza; 65 000 zł z PFRON-u, na dostosowanie 

pomieszczeń gminnego budynku gospodarczego na toaletę publiczną z dostępem dla osób 

niepełnosprawnych; 1 283 000 zł jest to kwota z podpisanej umowy na przebudowę hali 

sportowej przy szkole podstawowej, podpisano już umowę na kwotę 512 000 zł  

z przeznaczeniem na remont przedszkola; 157 000 zł zagwarantowane jest  podpisaną umową 

na wykonanie elewacji na budynku dawnej Synagogi. Wydatki majątkowe oszacowane są na 

kwotę 10 109 488 zł (szczegółowe informacje na temat zadań planowanych zamieszczone są 

w zakładce BIP budżet gminy). 

 

 Na rok 2020 planowane są następujące zadania inwestycyjne: 

 

1) Modernizacja  stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo - Sieńczuch - 50 000 zł 

(wykonanie dokumentacji - środki własne gminy); 

2) Budowa ulicy Szerokiej - 330 000 zł (140 000 zł – środki własne gminy; 190 000 zł – 

środki z budżetu państwa); 

3) Przebudowa ulicy Konopnickiej - 1 407 000 zł (669 000 zł – środki własne gminy; 

738 000 zł – środki z budżetu państwa); 

4) Przebudowa i rozbudowa ulicy Wąskiej – 542 000 zł (243 000 zł - środki własne 

gminy; 299 000 zł - środki z budżetu państwa); 

5) Przebudowa dróg gminnych  Winna Stara - Winna - Wilki i Winna Stara - Winna 

Chroły – 1 305 000 zł (622 000 zł - środki własne gminy; 683 000 zł - środki  

z budżetu państwa); 

6) Rozbudowa i przebudowa drogi gminnej w miejscowości Zadobrze - 775 000 zł (323 

000 zł - środki własne gminy, 452 000 zł - środki z budżetu państwa); 

7) Odwodnienie drogi gminnej we wsi Koce - Schaby  ze środków własnych gminy - 35 

000 zł; 

8) Budowa chodnika przy ulicy Wierzbowej - 60 000 zł  (są to środki własne gminy); 

9) Przebudowa drogi  gruntowej we wsi Kosiorki - 340 000 zł (170 000 zł - środki 

własne gminy, 170 000 zł - środki z budżetu woj. podlaskiego); 

10) Wykonanie dokumentacji na rozbudowę drogi we wsi Dąbczyn - 8 634 zł (środki  

z funduszu sołeckiego); 

11) Wykonanie dokumentacji na przebudowę dróg gminnych Przybyszyn, Wojtkowice - 

Glinna, Ciechanowczyk i ulic w Ciechanowcu: Spółdzielczej, Sienkiewicza, Armii 

Krajowej - 150 000 zł (środki własne gminy); 

12) Zakup gruntów niezbędnych do modernizacji dróg – 25 000 zł ( środki własne gminy) 

13) Przebudowa i zagospodarowanie parku przy ulicy Mickiewicza – 642 000 zł (100 000 

zł - środki własne gminy; 542 000 zł – środki z funduszy unijnych); 

14) Dostosowanie pomieszczeń budynku gminnego na toaletę publiczną z dostępem dla 

osób niepełnosprawnych - 85 000 zł (20 000 zł - środki własne gminy; 65 000 zł -  

środki z PFRON-u); 

15) Termomodernizacje hali sportowej przy szkole podstawowej -1 680 000 zł (397 000 zł 

- środki własne gminy; 1 283 000 zł – środki z funduszy unijnych); 
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16) Modernizacja pomieszczeń w budynku Przedszkola w Ciechanowcu - 1 300 000 zł 

(788 000 zł - środki własne gminy; 512 000 zł – środki z funduszy unijnych); 

17) Zakup samochodu do dowożenia uczniów – 12 854 zł (środki własne gminy - decyzja 

sołectwa wsi Malec); 

18) Wykonanie dokumentacji na budowę linii wodociągowych i  ściekowych na terenie 

Ciechanowca - 20 000 zł (środki własne gminy); 

19) Wykonanie dokumentacji związanej z modernizacją Punktu Selektywnego Zbierania 

Odpadów Komunalnych - 20 000 zł (środki własne gminy); 

20) Wykonanie dokumentacji związanej z planowanym montażem instalacji 

fotowoltaicznych na budynkach mieszkalnych – 23 000 zł (środki własne gminy); 

21) Wykonanie elewacji na budynku dawnej Synagogi - 340 000 zł (183 000 zł – środki 

własne gminy; 157 000 zł - środki z funduszy unijnych). 

 

Z budżetu planowana jest również dotacja majątkowa w kwocie 959 000 zł. Jest to dotacja dla 

Powiatu Wysokomazowieckiego na modernizację dróg powiatowych położonych na terenie 

gminy Ciechanowiec (Trzaski, Radziszewo Sieńczuch, Czaje, Kozarze i ul. Pałacowa).  

Z budżetu udzielana jest też dotacja. Jest to dość duża kwota ponad 2 000 000 zł, w tym 10 

000 zł dla stowarzyszeń na realizację zadań związanych z profilaktyką przeciwalkoholową; 

644 000 zł (100% z budżetu państwa) są to środki na prowadzenie Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Ciechanowcu. 77 000 zł na współpracę z Organizacjami Pozarządowymi, są 

to działania w zakresie kultury, kultury fizycznej i sportu i polityki społecznej;  5 000 zł na 

zadania ujęte w programie opieki nad zwierzętami; 801 000 zł na działalność statutową 

COKiS-u w Ciechanowcu i 470 000 zł na działalność statutową Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Ciechanowcu. W funduszu wyodrębnione zostały również środki funduszu 

sołeckiego, są to środki własne gminy w kwocie 343 736 zł. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, iż budżet ten  

w trakcie roku na pewno ulegnie wielu modyfikacjom i zmianom, ponieważ  Marszałek 

Województwa zapewnił, że na początku roku 2020 gmina dostanie dotacje w wysokości 3 

000 000 na zagospodarowanie terenu wokół zalewu w Ciechanowcu. Złożonych jest również 

12 wniosków do Funduszu Dróg Samorządowych. Planowany jest również remont szkoły 

podstawowej i gmina wystąpiła o wsparcie do Ministerstwa Edukacji Narodowej. Jeżeli 

środki te wpłyną to gmina musi również dodać wkład własny.  Złożone są wnioski na 

fotowoltaikę na obiekty publiczne. Jeżeli projekt ten przejdzie, to gmina będzie musiała 

dołożyć około 15% środków własnych. Referat inwestycji obecnie przygotowuje dokumenty 

na złożenie wniosku na modernizację stacji uzdatniania wody w Radziszewie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która przedstawiła Uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 5 grudnia 2019 r.  

w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Ciechanowiec na 2020 r. 

oraz o możliwości sfinansowania przewidzianego w nim deficytu budżetowego. Uchwała 

sanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż projekt uchwały 

opiniowały Komisje Rady Miejskiej i poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii i wniosków wypracowanych na komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii zbiorczej do projektu 

budżetu Gminy Ciechanowiec na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego informuje, że 

wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu Gminy Ciechanowiec na 2020 

rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie stanowiska w zakresie opinii zbiorczej dotyczącej 

uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2020.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki podziękował wszystkim radnym za 

jednomyślność i przyjęcie zaproponowanego projektu budżetu. Podziękował Skarbnik Gminy 

Jadwidze Koc, która mocno napracowała się przy budżecie. Burmistrz dodał, że pierwszy raz 

od wielu lat zdarzyła się taka sytuacja, że Komisje nie zgłosiły żadnych wniosków do budżetu 

Gminy Ciechanowiec na rok 2020. Dodał, że w związku z tym wygląda na to, że budżet 

został dopracowany dobrze. Na konie swojej wypowiedzi jeszcze raz podziękował radnym za 

pozytywną akceptację.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2020 i zapytał czy radni 

zgłaszają pytania do projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2020 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ciechanowiec na rok 2020, została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 103/XVI/19 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2020 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ogłosił 10 minutową przerwę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wznosił obrady XVI sesji.  

 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy rady na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał plan pracy Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu na 2020 rok. Przewodniczący dodał, że tematyka zawarta w planie pracy  

i terminy sesji mogą ulec zmianie na skutek przyczyn wynikających z pracy rady lub  

z przyczyn wynikających z pracy Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż wszystkie Komisje 

Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy rady na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy rady na 2020 rok i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy rady na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt 

Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

rady na 2020 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 104/XV/19 w sprawie zatwierdzenia planu pracy rady na 2020 rok stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
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Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że podjęcie 

niniejszej uchwały wynika z konieczności dostosowania biletów opłaty targowej do 

obowiązujących przepisów prawnych, a także do form i rodzajów towarów sprzedawanych na 

targowisku na terenie Ciechanowca oraz określenia inkasentów uprawnionych do poborów tej 

opłaty.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż wszystkie Komisje 

Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie stawek opłaty targowej, 

poboru i terminów płatności.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt 

Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie stawek opłaty targowej, 

poboru i terminów płatności została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 105/XVI/19 w sprawie uchwalenia stawek opłaty targowej, poboru i terminów 

płatności stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 33/VI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

z dnia 14 lutego 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik 

o określonej pojemności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki i poinformował, że w wyniku 

ogłoszenia przetargu nieograniczonego na odbiór odpadów komunalnych zgłosiła się tylko 

jedna firma z Białegostoku. W wyniku tego przetargu wynagrodzenie za 12 miesięcy dla 

firmy wynosi 1 570 341zł. Jest to 130 861 zł miesięcznie. Na tę kwotę składa się nie tylko 

wywóz nieczystości, ale również wynagrodzenie pracownika w urzędzie, który obsługuje 

opłaty oraz przyjmuje deklaracje, wynagrodzenie pracownika na punkcie zbiórki selektywnej 
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odpadów, utrzymanie punktu zbiórki selektywnej odpadów oraz utrzymanie systemu 

informatycznego.  

Wyliczając proponowaną stawkę, przyjęto ilość mieszkańców gminy, która w 2018 roku 

płaciła za śmieci. Opłaty za selektywne zbieranie wpłacało 4 408 osób, natomiast 

nieselektywne – 1 218. W sumie  5 626 osób, natomiast w gminie jest zameldowanych 8 600 

osób. W wyniku kontroli przeprowadzonej w roku ubiegłym 4 165 osób zadeklarowało 

selektywną zbiórkę odpadów, z tego 1 322 osoby wystawiały śmieci niesegregowane. 3 635 

osób przekazywało nieselektywne odpady, ale z tej liczby 2 236 osób wystawiało odpady 

niesegregowane. Ponadto w wyniku weryfikacji deklaracji ilość podanych mieszkańców  

w deklaracji, nie była zgodna ze stanem faktycznym. Właściciele domów wynajmujących 

lokale nie składają deklaracji, a lokatorzy wystawiali odpady  często do sąsiadów. Wszystkie 

wymienione uwagi znacząco wpływają na wysokość opłat. Przyjmując, że 4 408 osób w 2020 

roku zapłaci po 18 zł, da to kwotę 952 128 zł. Przyjmując 1 218 osób płacących za 

nieselektywny odbiór odpadów po 36 zł daje to kwotę 526 116 zł. W sumie daje to 1 478 000 

i brakuje jeszcze 92 000. Planowany niedobór zrekompensowaniem jest wpływami  

z instytucji, które również płacą za zbiórkę odpadów. Instytucji tych jest jednak niewiele są to 

przede wszystkim instytucje gminne na przykład szkoły, szpital, muzeum, DPS w Kozarzach. 

Wszystkie inne instytucje mają podpisane oddzielne umowy z firmą odbierającą odpady. 

Rekompensata tej kwoty może nastąpić również w wyniku kontroli. Weryfikowane będą 

poszczególne gospodarstwa i pisemne deklaracje. W wyniku niezgodności kary mogą być 

duże. Niezgodność wydawanych odpadów z deklaracją może pociągać również do 

odpowiedzialności gminę, która może zapłacić karę do 50 000 zł, jeśli nie wywiąże się 

zgodnie z ustawą. Wszystkie informacje na ten temat można znaleźć na stronie internetowej 

urzędu. W kwocie tej nie ma wynagrodzenia pracowników. Z tej kwoty powinny być również 

wywożone śmieci z dzikich wysypisk. W tym tygodniu Burmistrz miał spotkanie z policją, 

ponieważ jeden z mieszkańców złożył donos na prokuraturę, że jest dzikie wysypisko we wsi 

Wojtkowice. Jednak, aby to wysypisko usunąć to mieszkańcy gminy musieliby być obciążeni 

kosztami usunięcia tego wysypiska. Burmistrz Ciechanowca wspomniał, iż złożony jest 

wniosek na zakup samochodu do wywozu odpadów, który wyraźnie  zminimalizowałby 

koszty za wywóz nieczystości. Wyraził również obawę o to, czy do końca roku wystarczy 

gminie środków, aby opłacić wywóz śmieci. Zwrócił się z prośbą do sołtysów o edukację 

mieszkańców na temat segregowania odpadów, jak też uczciwego płacenia. Burmistrz 

Ciechanowca powiedział, że radna Agata Koc zgłaszała problem rodzin wielodzietnych, ale 

nie da się nic zrobić, ponieważ kwestię wywozu śmieci reguluje ustawa, a gmina, żeby się 

wywiązać musi egzekwować od mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef 

Kosk poinformował, że Komisja wnioskuje o: 

wprowadzenie w § 1 pkt 3 o treści: 

 

w § 3 ust. 1 otrzymuje brzmienie:  

 

„W przypadku nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  

a powstają odpady komunalne: 
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1) ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

w przypadku, gdy odpady komunalne są gromadzone i odbierane w sposób selektywny za:  

a. pojemnik o poj. 0,12 m3 – 18,00 zł, 

b. pojemnik o poj. 0,24 m3 – 36,00 zł,  

c. pojemnik o poj. 1,1 m3 – 140,00 zł,  

d. pojemnik KP-7 o poj. 7 m3 – 900,00 zł, 

 

2) ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

w przypadku, gdy odpady komunalne są gromadzone i odbierane w sposób nieselektywny za:  

a. pojemnik o poj. 0,12 m3 – 36,00 zł, 

b. pojemnik o poj. 0,24 m3 – 72,00 zł, 

c. pojemnik o poj. 1,1 m3 – 280,00 zł, 

d. pojemnik KP-7 o poj. 7 m3 – 1800,00 zł ”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja zauważyła, iż podniesienie stawek tylko dla osób fizycznych nie 

zbilansuje w pełni, dlatego zaproponowała podwyżkę dla instytucji, żeby zmniejszyć różnicę 

wpływów, a wydatków. Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały po zmianach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego w sprawie wprowadzenia w § 1 pkt 3  

o odczytanej treści. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia w § 1 pkt 3 o odczytanej treści 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr 33/VI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 14 lutego 2019 r.  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności po 

wprowadzonych zmianach i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 33/VI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 14 lutego 2019 r.  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności po 

zmianach. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt 

Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały 

Nr 33/VI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 14 lutego 2019 r.  w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej 

opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności po wprowadzonych zmianach 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 106/XVI/19 w sprawie zmiany uchwały Nr 33/VI/19 Rady Miejskiej 

w Ciechanowcu z dnia 14 lutego 2019 r.  w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za 

pojemnik o określonej pojemności stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że podjęcie uchwały 

w sprawie regulaminu  utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Ciechanowiec 

wynika z konieczności doprecyzowania niektórych jej zapisów między innymi 

o częstotliwości odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości. 

Przedłożony projekt uchwały przewiduje zwiększenie częstotliwości odbieranie odpadów od 

mieszkańców na terenie miasta i wsi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż wszystkie Komisje 

Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Krzysztof Koc, Zygmunt 

Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 107/XVI/19 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że niniejszy projekt 

uchwały przygotowano w związku z nowelizacją ustawy dotyczącej zmian sposobu 

zagospodarowania odpadów komunalnych z podziałem na poszczególne grupy tych 

odpadów.  Zmiana częstotliwości odbioru odpadów wymaga także zmiany uchwały  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż wszystkie Komisje 

Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Głosowano w sprawie: 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
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Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 108/XVI/19 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów została podjęta jednogłośnie stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowką o omówienie projektu uchwały. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że w związku ze 

zmianą przepisów dotyczących przetwarzania danych osobowych wynika konieczność 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  Nowy wzór deklaracji opracowano w oparciu o obowiązujące 

przepisy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż wszystkie Komisje 

Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca 

składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na 

obszarze Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na 

obszarze Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu  

i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy 

Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 109/XVI/19 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o udzielenie odpowiedzi na pytania radnych. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który odniósł się do interpelacji 

złożonej przez Pana Przemysława Dybowskiego, dotyczącej transformatora od słupa 

energetycznego ulokowanego na skrzyżowaniu przy ulicy Kozarskiej. Burmistrz 

Ciechanowca Eugeniusz Święcki przypomniał że odpowiedzi na to pytanie udzielił  na sesji  

w dniu 28 marca w pkt 13. „Pracownik referatu inwestycji urzędu miejskiego poinformował 

telefonicznie zakład energetyczny o zgłaszanym problemie oraz poprosił o rozważenie 

możliwości zmiany lokalizacji. W odpowiedzi zakład energetyczny wyjaśnił, że na etapie 

projektowania i budowy, nikt nie wnosił żadnych zastrzeżeń. Do Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu, nie zgłoszono również żadnych przypadków zdarzeń drogowych, na które 

wpływ  miałaby lokalizacja transformatora i słupa elektrycznego we wskazanym miejscu.” 

Burmistrz zwrócił się do radnego Dybowskiego z przypomnieniem, iż prosił o zabezpieczenie 

budynku, który grozi niebezpieczeństwu mieszkańców, a problem ten wielokrotnie podnosili 

radni i w protokole w pkt 13 jest taki zapis. Druga interpelacja dotyczyła poprawy jakości 

oświetlenia na przejściach dla pieszych przy ulicy Łomżyńskiej. Burmistrz poinformował, iż 

„problem oświetlenia ulic w Ciechanowcu istnieje od dawna i to nie tylko na przejściach przy 

ulicy Łomżyńskiej. Powiedział, że gmina na bieżąco śledzi możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych z przeznaczeniem na modernizację oświetlenia. Jeśli zaś chodzi o wspomniane 

przez radnego przejście, to istnieje możliwość przeniesienia środków finansowych z innego 

zadania i wówczas mogłoby być wykonane odpowiednie oświetlenie przejścia dla pieszych. 

W związku z powyższym, Burmistrz Ciechanowca zwrócił się z prośbą o postawienie 

wniosku i przeniesienie środków finansowych z zaplanowanych inwestycji i wskazanie, która 

inwestycja nie służy poprawie jakości życia mieszkańców miasta i gminy”. Burmistrz 

zwracając się do radnego poinformował, że były komisje, ale podczas komisji radny nie 

podnosił żadnego problemu i nie zgłaszał żadnych inwestycji niezbędnych na Jego okręgu 

wyborczym. W związku z tym Burmistrz Ciechanowca poinformował, że uważa, iż 

interpelacje dotyczące modernizacji oświetlenia, powinny być zgłoszone przez radnego na 

komisjach, kiedy był planowany budżet. Burmistrz Ciechanowca dodał, iż dla niego jest to 

kuriozalna sytuacja, gdyż o treści tych interpelacji dowiedział się od mieszkańca Warszawy. 

Powiedział, że ,,zadzwonił do mnie człowiek i mówi Panie Burmistrzu otrzymał Pan 

interpelacje na facebooku.” Burmistrz dodał, że w dniu, w którym radny składał interpelacje 
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był w Wysokiem Mazowieckiem na wigilii na policji. Do urzędu już tego dnia nie przyjechał 

i dopiero w środę rano zostały mu przedłożne interpelacje, które już we wtorek ,,fruwały”  

w internecie. Burmistrz Ciechanowca poinformował, że pod tymi interpelacjami napisał 

odpowiedni komentarz. Przypomniał radnemu, że jest droga służbowa i na początku 

Burmistrz powinien ustosunkować się do tego, a później radny może publicznie 

upowszechniać co chce. Jeszcze raz poinformował, że nie widział tych interpelacji na piśmie, 

tylko pierwsze zobaczył je w internecie. 

 Burmistrz Ciechanowca zwrócił się także z prośbą do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Marka Karolewskiego o wyjaśnienie, ponieważ widnieje profil na facebooku ,,Co 

Rada poradzi?” i na tym profilu są umieszczane różne materiały z obrad sesji i komisji. 

Burmistrz poinformował, że nie wie, czy to cała rada założyła ten profil, czy ktoś założył go 

sobie indywidualnie, natomiast w imieniu rady wypowiadają się tam różne osoby. Burmistrz 

poinformował, że chciałby wiedzieć, kto jest administratorem tego profilu i zwracając się do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej powiedział, że ,,trzeba zrobić z tym porządek, bo jeżeli 

jest to profil osoby indywidualnej, to niech ona się pod nim podpisze, a nie ,,Co Rada 

poradz?”, bo wtedy profil ten reprezentuje wszystkich członków rady. To właśnie  na tym 

profilu ,, fruwają” te interpelacje  i to też źle świadczy o radzie”. W odpowiedzi 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że nie wie nic  

o wspomnianym profilu i nie wie, kto go założył, powiedział, że ani Jego decyzji, ani żadnych 

działań z Jego strony nie było, żeby założyć taki profil. Obiecał to sprawdzić. Kolejne pytanie 

dotyczyło internetu szerokopasmowego. Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki 

stwierdził, że jest to nietrafiona inwestycja, która cały czas generowała i generuje koszty.  

W tej chwili gmina przyjęła na siebie tak zwany pij attre i podpisała umowę z zakładem 

energetycznym na opłacanie prądu za linię i rocznie jest to koszt około 20 000 zł. Dodatkowo 

gmina Drohiczyn Lider projektu obciąża Gminę Ciechanowiec dodatkowymi fakturami. 

Jednak faktury te są odsyłane, ponieważ Gmina Ciechanowiec nie podpisywała żadnego 

porozumienia z gminą Drohiczyn o opłacaniu faktur. Projekt jednak musi być realizowany 

jeszcze przez około półtora roku I w tym czasie Gmina musi jeszcze ponosić koszty 

utrzymania. Kolejne pytanie dotyczyło odbioru śmieci przez MPO. Burmistrz poinformował, 

że kosze lub worki na śmieci mają być dostosowane do wymogów MPO. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do rady miejskiej 

wpłynęło zaproszenie z „Klubu Sportowego UNIA Ciechanowiec” na galę mistrzów 

Ciechanowieckiego futbolu, która odbędzie się w sobota 21 grudnia 2019 roku o godzinie 

15:00 w sali kinowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu. Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał zaproszenie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski w imieniu całej rady podziękował 

wszystkim osobom, instytucjom, które przesłały życzenia świąteczne.  

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który wręczył listy 

gratulacyjne. Pierwszy list wręczył na ręce Pana Krzysztofa Panasa ojca Pani Natalii Panas, 

zdobywczyni brązowego medalu na Mistrzostwach Świata z Kickboxingu, kolejny list 

gratulacyjny przygotowany został dla Pana Tomasza Miliszkiewicza, który w tym roku 

zasponsorował oświetlenie ulicy Kuczyńskiej. Ostatni list dla Pana Przemysława Pełszyka, 

który zabiega o doposażenie w meble Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu.  
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Na koniec głos zabrał  radny Przemysław Dybowski, który odniósł się do odpowiedzi 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego na złożone przez siebie interpelacje. 

Poinformował, że Burmistrz powiedział, że na sesji, która odbyła się w marcu odpowiedź 

została udzielona. Rady dodał, że przesłuchał sesję i nie padła na niej żadna konkretna 

odpowiedź, jedynie to, że urząd zajmie się sprawą transformatora. Jeżeli chodzi o profil na 

facebooku „Co rada poradzi?” to radny poinformował, że jest to jego osobisty profil  

i w nazwie doda swoje imię i nazwisko. Dodał, że interpelacje zostały przez niego złożone we 

wtorek. Radny podziękował Burmistrzowi, że na sesji na temat interpelacji wypowiedział się 

w sposób elegancki i dodał, że żałuje, iż takiej elegancki Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz 

Święcki nie zachował wypowiadając się pod postem radnego na facebooku. Odnośnie 

wypowiedzi pod postem radny poinformował, że zgadza się co do tego, iż wspomniany 

budynek nie tylko brzydko wygląda ale również stanowi zagrożenie. Nie jest to jednak 

sprawa prosta aby go usunąć, ponieważ wymaga to szeregu pozwoleń w tym wypadku 

dodatkowo pozwolenia konserwatora zabytków. Pan Przemysław dodał, iż nie jest 

właścicielem wspomnianego budynku. Budynek ten ma 8 współwłaścicieli, jednak 

postanowił zająć się tą sprawą. Napisał pisma do różnych instytucji i finalnie dostał 

pozwolenie na rozbiórkę pod warunkiem, że zgodę wyrażą wszyscy współwłaściciele. 

Niestety  zgody takie nie otrzymał, ponieważ żaden ze współwłaścicieli nie odpowiedział  

i inspektor przysłał pismo, że w związku z nieotrzymaniem odpowiedzi rozbiórka nie zostanie 

przeprowadzona. Radny dodał, że w dniu 26 sierpnia 2019 r. wysłał pismo do Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, które dokładnie informowało jakie czynienia były 

podjęte w sprawie rozbiórki tego budynku. W sprawie transformatora poinformował, że 

przyjmuje do wiadomości rozwój sytuacji jaki nastąpił i dodał, że w jego sprawie nie ma 

pretensji, ponieważ Burmistrz zastał go w takim stanie, natomiast poinformował, że myślał, iż 

Burmistrz przychyli się do jego prośby. Co do drugiej interpelacji dotyczącej oświetlenia 

radny wyjaśnił, że chodzi tutaj o wymianę tylko czterech lamp, które oświetlają przejścia dla 

pieszych na ul Łomżyńskiej. Dodał, że nie spodziewał się, że może to stanowić tak duży 

problem, że aby zrobić jedno trzeba zrezygnować z drugiego .Dodał, że pisząc o lampach 

spodziewał się tego, że Burmistrz rozpatrzy to negatywnie. Dodał, że nie spodziewał się tego, 

że Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski również dołoży się do tej sprawy.  

poinformował, że może rzeczywiście powinien tą sprawę omówić wcześniej na komisjach, 

natomiast sprawa ta wydawała się błahostką. Powiedział, że mógł się mylić i przeprosił. 

Dodał, że na przyszłość będzie wyciągał wnioski z tego doświadczenia oraz, że lampa,  

o której wspomniał w interpelacji wczoraj zaczęła świecić.  Burmistrz poinformował, że nie 

interweniował w tej sprawie. Radny odniósł się jeszcze do zapisu znajdującego się w poście 

udostępnionym przez Burmistrza na facebooku, a mianowicie do zapisu mówiącego o tym, że 

udostępnianie interpelacji na facebooku świadczy o tym, jakim człowiekiem jest radny. Pan 

Przemysław powiedział, że dziekuje za troskę, jednak gmina i urząd nie musi go uczyć 

moralności. W odpowiedzi na wypowiedź rannego Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz 

Święcki poinformował, że przeprosiny przyjmuje i odczytał fragment protokołu z udzieloną 

odpowiedzią radnemu Przemysławowi Dybowskiemu na sesji, która odbyła się w marcu. 

Odnośnie oświetlenia Burmistrz poinformował, że przejść dla pieszych w Ciechanowcu ze 

słabym oświetleniem jest bardzo dużo i ciągle wpływają nowe zgłoszenia dlatego  nie chodzi 

tutaj jedynie o 4 lampy na ulicy łomżyńskiej, ponieważ stan oświetlenia ulic w Ciechanowcu 

jest tragiczny. Burmistrz dodał, że wymiana oświetlenia jest bardzo dużą inwestycją i dlatego 

pojawiła się sugestia zdjęcia jakiejś inwestycji na rzecz wymiany oświetlenia, o co mógł 

radny wnioskować na komisjach, a tego nie robił. Odnośnie ulicy Kuczyńskiej Burmistrz 

Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że droga ta służy wyłącznie radnemu. Dodał, 

że dokonał wszystkich starach aby doszło do remont tej drogi. Dodał, że radny nie może mieć 

pretensji, ponieważ Burmistrz bardzo się starał aby tą drogę wyremontować i ułatwić dojazd 

oraz, że jako Burmistrz czyni wszelkie starania, a radny czyni zupełnie inne działania, żeby to 

wszystko uniemożliwić. Dodał, że faktycznie o interpelacjach dowiedział się od osoby, która 
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mieszka w Warszawie, kiedy jeszcze był na spotkaniu opłatkowym w Wysokiem 

Mazowieckiem. Dopiero kiedy wrócił i wszystko przeczytał pozwolił sobie na to 

odpowiedzieć.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zaproponował aby w tym momencie 

zakończyć dyskusję na temat interpelacji. Dodał, że według niego facebook jest najgorszym 

miejscem na publikację i omawianie takich rzeczy. Poinformował, że interpelacja powinna 

trafić do Przewodniczącego Rady Miejskiej, natomiast radni o takich sprawach mają 

możliwość, żeby porozmawiać na komisjach. Dodał, że radny dobrze wie, że tworzony był 

teraz budżet na przyszły rok i na komisji należało o tym wspomnieć. Natomiast publiczne 

wyciąganie takich spraw nie jest dobre ani dla rady ani dla Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego oraz dla radnego Przemysława Dybowskiego.  

Przewodniczący poinformował, żeby zakończyć już tą sprawę z racji tego, że zaraz odbędzie 

się spotkanie opłatkowe. Dodał, że źle się wydarzyło, że interpelacje te wpłynęły w tym 

momencie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Zarządu Osiedl Nr 2 Wiesława Karolewska, która podziękowała 

Burmistrzowi Ciechanowca zarówno w imieniu swoim jak i wszystkich mieszkańców ul. 

Wińskiej za wykonaną drogę. Dodała, że mieszkańcy tej ulicy bardzo długo czekali na remont 

i w końcu się udało co bardzo wszystkich cieszy. 

  

Na koniec Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski w imieniu własnym oraz 

wszystkich Radnych Rady Miejskiej z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia 

złożył wszystkim życzenia świąteczne.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki podziękował Przewodniczącemu Rady Miejskiej 

za złożone życzenia oraz Przewodniczącej Komitetu Osiedlowego Nr 2 za podziękowania 

dotyczące remontu ul. Wińskiej i zaprosił na wspólną wigilię.  

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

Protokołowała: 

Wioleta Kierska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Marek Karolewski

 


